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Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening och möte med områdesansvariga

20070826 –

 

Närvarande: Alla områdesansvariga, Gunilla Jägemalm, Olof  Karlsson, Sigrid
Sjöstedt , Anneli Brander, Kerst in Svensson, Bosse Willfors och Gunnar
Sahlst röm (t ill st yrelsemötet ).

Plats: hos Gunilla

 

Möte med områdesansvariga

1. Arbetsmöten Dagar, Regler, Avgif ter och Listor:
OmrådesAnsvarig (OA) tar f ram en lista över gjorda arbetst räf far för
fast ighetsägare som ingår i resp område. Lämnas t ill Gunilla i god t id
före debiteringsarbetet  för nästa årsmöte. (Mall f inns utarbetad av
Gunnar)
OA säkerställer at t  alla inom sit t  område vet  om de fasta
arbetsdagarna, ef tersom det ta är nyt t  för iår.
OA kollar inför städdagarna ev behov av ut rustning (röjsåg, motorsåg
etc) för sit t  område. Behovet  bör i första hand lösas genom at t  använda
fast ighetsägarnas egen ut rustning (föreningen står för drif t smaterial
såsom drivmedel, sågklingor etc). Om yt terligare ut rustning behövs
beslutas i samråd med styrelsen om inköp eller hyra av den behövda
ut rustningen.

2. Grönområdena prioriteras på städdagen den 1 sept :
Resurser behövs vid Reningsverket  för at t  göra iordning där. Bom sät ts
upp på vägen t ill Reningsverket , för at t  bilar inte ska köra ner t ill verket
och in på gång- och cykelvägen.
Gunilla rapporterade om at t  et t  väldigt  skräpigt  område har
ident if ierats. Peter N är ansvarig för at t  om möjligt  åtgärda det ta i
samband med städdagen.

3. Snöröjning:
Bengt  säkerställer at t  vi snarast  får in of fert  f rån den ev nye snöröjare.
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Däref ter kontaktas styrelsen för at t  besluta hur vi går vidare. Vikt igt  at t
kontakta referens som använt  sig av den nye.

4. Gunilla skickar en ny lista t ill Bygg och Frit id.

5.   Gunilla har skickat  et t  utdrag f rån årsmötesprotokollet  t ill T jörns
ridint resseförening. Det  handlar om beslutet  at t  inte t illåta ridning på våra
vägar som togs med stor majoritet  på årsmötet .

Vi har ansökt  hos Länsstyrelsen om at t  få ha de skyltar mot  ridning, som f inns
idag. Vi avvaktar beslutet  och hoppas på posit ivt  besked.
Om vi får Nej f rån Länsstyrelsen at t  ha kvar våra uppsat ta ridförbudsskyltar
gör
Gunilla en skrivelse t ill T jörns kommun om behov av f ler ridvägar

6.– Mötet  beslutade at t  Jan är Sammankallande t ill möten för
Områdesansvariga.

 

/Anneli Brander

 

Styrelsemötet

1. Gunilla upplyste at t  den nya försäkringen är dyrare pga nya
avloppsanläggningen.

2. Gunnar har skrivit  t ill Lantmäteriet  och sänt  en ny uppsät tning stadgar
och informat ion om den nya styrelsen.

3. Gunnar har också skrivit  t ill dem som blir berörda av den föreslagna
utvidgningen av vat tenskyddsområde.
Uno Krist iansson planerar at t  bygga. Styrelsen har inget  at t  erinra.

4. Gunilla har skrivit  t ill dem som ej ut fört  arbete.
5. En överenskommelse har sket t  med grävaren om slut faktura.
6. Gunilla rapporterade at t  alla utskick av betalningsfakturor gjorts.

1. Bet r vägskyltar har et t  fel upptäckts. Skall åtgärdas snarast .
2. Syskonen Leuchovius anser at t  de debiteras för mycket  då de inte

alla har vat ten inkopplat . Styrelsen står fast  vid debiteringen
ef tersom de har möjlighet  at t  koppla in och använda vat ten.
Fast igheterna är också bebyggda.

3. Sigrid och Olle redovisade ekonomin.
4. Övriga f rågor:

a) Kartor över avloppsledningar på tomt  behöver Olle ha senast
den 10.9. De som lämnar senare riskerar at t  få betala en särskild
bygglovsavgif t .
b) Beslöts at t  inköpa en dammsugare för reningsverket  (och
vat tenverket ).
c) Fortum skall påminnas om at t  återställa vägen ef ter sit t  arbete.
d) Sigrid åtog sig at t  sät ta upp anslag om lämpligt  körsät t  för at t



minska skador på vägarna.
e) Olle kommer at t  skaf fa t vå 30-skyltar.
f ) Bet räf fande brunn t re skall Sture H tala med Bosse G om
inkoppling.

5. Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 25.10 kl 18.30 hos Sigrid.
6. Mötet  avslutades.

 

 

 

Gunnar Sahlst röm                                    Gunilla Jägemalm

Sekreterare                                               Ordförande
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